
Zápisnica zo zasadnutia Školského parlamentu Gymnázia Jozefa Lettricha                                                  

v Martine, 

 konaného dňa 18. 9. 2023 
Počet prítomných členov – 18 

Počet neprítomných členov – 0, z toho ospravedlnených – 0 

ŠP je uznášania schopný. 

Program:  

1. Otvorenie a privítanie nových členov  

2. Výstupy predsedníčky ŠP a koordinátorky ŠP 

3. Aktivita “Spoznanie sa” 

4. Diskusia a prednesenie návrhov činnosti 

5. Uznesenie a záver  

Rokovanie:  

  K bodu č. 1 - Otvorenie a privítanie nových členov: 

Predsedníčka ŠP Tereza Pálffyová privítala prítomných členov ŠP. Noví členovia ŠP sa 

predstavili. 

 

K bodu č. 2 - Výstupy predsedníčky ŠP a koordinátorky ŠP: 

Predsedníčka ŠP Tereza Pálffyová zhodnotila aktivity organizované ŠP v 2. polroku školského 

roku 2022/2023 ako uspokojujúce, ale v niektorých prípadoch nedostatočné.  

Predsedníčka informovala o priebehu workshopovo-diskusného stretnutia RMŽK a možnosti 

získať 150 Eur pre ŠP vypracovaný projekt. 

Koordinátorka ŠP Nika Göthová informovala ŠP o pláne zaviesť v školskej jedálni šalátoboxy a 

plánovanej oprave vykurovania a s ňou spojených úpravách prostredia v okolí školy. Informovala 

o voľbách zástupcu študentov do Rady školy, ktoré sa uskutočnia 20.9.2023 podľa platnej 

legislatívy. Zápisnica z volieb bude odovzdaná riaditeľke školy a predsedovi rady školy.  

 

K bodu č. 3 - Aktivita “Spoznanie sa”: 

Všetci prítomní členovia ŠP vypísali Belbinov test a diskutovali o jeho výsledkoch. Podľa 

výsledkov v danom teste a ochote boli určení správcovia účtu ŠP na Instagrame (Nina Storošková 

a Matej Prídavka) a výbor, ktorý bude za ŠP komunikovať s vedením školy (Simona Zvodová a 

Lívia Hüberová). 

K bodu č. 4 - Diskusia: 

V diskusii diskutovali členovia ŠP o možnom opätovnom umiestnení stolov pre stolný tenis na 

chodbách, o komunikačných kanáloch členov ŠP medzi sebou a ŠP so žiakmi, o výbere nového 

zvonenia a o pláne zasadnutí a aktivít ŠP pre školský rok 2023/2024. 

Väčšina členov ŠP sa o stoloch pre stolný tenis vyjadrila pozitívne, vyskytli sa však aj sťažnosti 

na ich hlučnosť.  

Ako komunikačný kanál členov ŠP bol určený Messenger. Ako komunikačný kanál ŠP a žiakov 

bol určený Instagram.  

V najbližších dňoch sa uskutoční zbieranie návrhov a následné hlasovanie na výber zvonenia.  



Bol konkretizovaný plán zasadnutí a aktivít ŠP pre školský rok 2023/2024. 

K bodu č. 5 - Uznesenie a záver  

 

Uznesenie 

 

ŠP berie na vedomie: 

- Informácie predsedníčky ŠP a koordinátorky ŠP 

- Informácie o voľbách do rady školy za študentov 

 

ŠP si ukladá: 

 - zozbierať návrhy na zvučku školského zvonenia – zodp.: predsedníčka ŠP 

                                                                                               termín: do 25.9.2023 

            - zistiť možnosti realizácie projektu vyhláseného RM ŽK – zodp.: predsedníčka ŠP 

                                                                                               termín: do konca septembra 2023 

- uskutočniť voľby do rady školy zo študentov, ktorí vyjadrili súhlas s kandidatúrou 

- zodp.: koordinátor ŠP 

- termín: 20.9.2023  

ŠP schvaľuje: 

- správcov účtu ŠP na Instagrame - Nina Storošková a Matej Prídavka 

- členov ŠP, ktorí budú komunikovať s vedením školy - Simona Zvodová a Lívia 

Hüberová 

- plán činnosti ŠP na školský rok 2023/2024 

 

 

Predsedníčka ŠP Tereza Pálffyová poďakovala prítomným za účasť a ukončila zasadnutie. 

 

V Martine 20. 9. 2023          

                                                                                        Zapísal: podpredseda ŠP Christian Petráš 

    

Overila: predsedníčka ŠP Tereza Pálffyová 


